
 

 

 

 

 

 

Tarnów, 20 grudnia 2021 r. 
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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na LVII sesji Rady Miejskiej 16 grudnia 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Józef Gancarz 

w nawiązaniu do informacji dotyczącej wycofania drużyny Tarnovii z kobiecej ekstraligi 

wyraził opinię, że konieczne jest podjęcie działań zmierzających do utrzymania drużyny 

w Tarnowie.  
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